
 

 

 

 

 

Verslag vergadering Participatieraad op 6 juli 2022 in Stroud 
 
Aanwezig: allen, behalve Jaap van Gent; bij punt 1 en 2 van de agenda ook 

Gert Jan van Leeuwen en Marijn Hofmeijer (gemeente Putten) 

 

1 en 2. Opening en welkom door de voorzitter. De voorzitter, Kees Bor, heet 

allen welkom. Jaap is wegens ziekte verhinderd. We beginnen met een presen-

tatie over de notitie “Opgroeien in een Kansrijke Omgeving” (OKO, ofwel IJs-

lands model). 

De notitie heeft een ieder ontvangen en Gert Jan deelt nog een samenvattend 

overzicht uit waarin de essenties worden weergegeven. De gemeenten van de 

regio doen alle mee; alleen Zeewolde is nog onzeker, omdat zij in een andere 

GGD-regio vallen. Verder doen in de regio ook Amersfoort, Nijkerk en Barne-

veld mee met het OKO-traject. 

Op dit moment is in Putten feitelijk het NIX18 project van kracht. We zien, dat 

het alcoholgebruik bij jongeren weer toeneemt; Putten is een koploper in dat 

verband, ook vanwege gebruiken uit het verleden. Om ingesleten patronen aan 

te passen, moet je een lange adem hebben. OKO gaat dan ook uit van een 

lange termijn aanpak. We willen de tendens keren door ouders/verzorgers in te 

schakelen en gebruik te maken van onderwijs en sport. 

In IJsland heeft in de periode 1999-2019 een enorme daling plaats gevonden 

van gebruik van alcohol, drugs en tabak. De basisprincipes zijn: creëren van 

een positieve samenleving voor jongeren, gebruik maken van data, monitoring 

en beleidsvorming, samen met andere partners en draagvlak organiseren voor 

acceptatie. 

De GGD gaat in 2023 en 2025 onderzoek uitvoeren; lokale cijfers worden lokaal 

vertaald. Je moet weten wat er speelt; immers meten is weten. Het project richt 

zich op vier domeinen in de omgeving van jongeren: het gezin, het contact met 

anderen, de school en de vrije tijd. Het onderzoek van de GGD richt zich op de 

jongeren zelf. Pilots in een zestal gemeenten in Nederland geven positieve re-

acties, maar iedere gemeente stelt zijn eigen prioriteiten. 

Allereerst zullen we moeten nagaan wat we al lokaal doen; hoe kan er dan 

sprake zijn van een nieuwe uitgangssituatie. Het eerste jaar van het project 

wordt dus “bouwen aan iets nieuws”. Aan de uitkomsten van de lokale werk-

groep moeten wel conclusies worden verbonden, ook al zou dit haaks staan op 
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bestaand beleid. De vraag is, of de gemeentepolitiek bereid is om een commit-

ment aan te gaan voor een periode van stel 10 jaar om de resultaten te berei-

ken. De Participatieraad Putten onderschrijft het belang van een aangepaste 

aanpak op basis van het OKO-traject en zal het huidige college en de forme-

rende partijen in de raad nog deze maand oproepen hieraan een duidelijke prio-

riteit te geven in het komende meerjarenprogramma. Een belangrijke “bijvangst” 

is bovendien een grotere mentale gezondheid. Essentieel is de bereikbaarheid 

van de doelgroep, maar ook de betrokkenheid van ouders, scholen, sport en 

ook de plaatselijke kerken, wordt opgemerkt. Een positieve politieke uitspraak 

van de nieuwe gemeenteraad is essentieel.  

De voorzitter bedankt Gert Jan en Marijn voor hun toelichting en wenst Marijn 

alle succes in haar nieuwe functie bij de gemeente Elburg. 

 

3a. Verslag vergadering Participatieraad van 18 mei. Dit wordt ongewijzigd 

vastgesteld. 

 

3b. Verslag overleg DB met gemeente Putten van 4 juli. Dit wordt voor ken-

nisgeving aangenomen. Zorgen worden uitgesproken over de lange periode 

van ontbreken van nieuw beleid door het demissionair zijn van het huidige col-

lege, zeker na een belastende corona-periode van de afgelopen twee jaren. 

Ook heeft de raad zorgen over de kwalitatieve invulling van de vacatures bin-

nen het Sociaal Domein. 

 

4. Actiepuntenlijst. Deze wordt aangepast en bij dit verslag gevoegd. 

 

5. Mededelingen en Ingekomen stukken. De brief van de Koepel van 20 juni 

over Onderzoek Nationale Ombudsman wordt voor kennisgeving aangenomen. 

Dat is ook het geval met de eindrapportage over de twee heidagen met de ge-

meente van november en mei jl. De brief van de minister voor Langdurige zorg 

en Sport van 4 juli wordt ook voor kennisgeving aangenomen. Maar onderdelen 

uit deze brief zullen worden gebruikt bij een nog op te stellen ongevraagd ad-

vies over gevolgen van de Omgevingswet voor huisvesting voor specifieke 

doelgroepen. 

De voorzitter en secretaris zullen een brief opstellen voor gemeenteraad en for-

merende partijen over gewenste prioriteiten op hoofdpunten vanuit de Participa-

tieraad. 

 

6. Functioneren Participatieraad als geheel en als individuele leden. 
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De voorzitter geeft een ieder de gelegenheid om zijn of haar opmerkingen en 

gevoelens te uiten. Daarna zal ten behoeve van de septembervergadering door 

de secretaris een voorzet van een notitie worden opgesteld. 

 

7. Teambuilding in de herfst. Gedacht kan worden aan een werkbezoek van 

een groep ut de raad of van de gehele raad, gevolgd door een etentje. Maar 

ook wordt gedacht aan een sessie onder leiding van een extern persoon om het 

functioneren te helpen verbeteren. Dat moet dan wel uiterlijk in november plaats 

vinden. Het dagelijks bestuur zal de opmerkingen pogen te vertalen in een con-

creet voorstel. 

 

8. Public relations. Het jaarverslag over 2021 wordt door de raad vastgesteld 

en op de site geplaatst en voorts ook verzonden naar de gemeente. Met dank 

aan Miriam en aan allen die hebben bijgedragen aan het verslag. Opgemerkt 

wordt dat het Luisterend Oor nog geen succes kan worden genoemd; er komen 

weinig mensen op af. Maar soms weet men wel individuele leden van de partici-

patieraad te vinden. 

 

9. Uit de werkgroepen zijn geen bijzonderheden te melden. Fennie zou wel 

graag de eerder genoemde brief van minister Helder nog eens bespreken in de 

werkgroep WMO. 

 

10. Rondvraag. Op verzoek van de voorzitter wordt de vergadering in septem-

ber verplaatst van 21 naar 28 september, in Stroud. Edwin zal dan afwezig zijn. 

De voorzitter bedankt een ieder voor de inbreng van heden avond en wenst al-

len een goede en gezonde zomerse periode. De vergadering wordt gesloten om 

22.00 uur. 


